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Protokół nr LIV/22 

z obrad LIV Sesji Rady Gminy Włocławek VIII kadencji 

z dnia 14 grudnia 2022 r. 

 

Część I. 

1) Data sesji: 14.12.2022 r.   

2) Godzina rozpoczęcia obrad: 10:00 

3) Miejsce obrad: Szkoła Podstawowa w Smólniku. 

4) Oznaczenie sesji: Sesja zwyczajna. 

5) Nazwisko i imię Przewodniczącego obrad: Pan Zbigniew Reniecki. 

6) Nazwisko i imię Protokolanta: Angelika Seroczyńska 

7) Stwierdzenie prawomocności obrad: obrady prawomocne. 

8) Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad LIV  Sesji Rady Gminy Włocławek. 

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu nr LII/22 z obrad sesji w dniu 25.10.2022 r.  

5. Informacja Wójta Gminy Włocławek z okresu międzysesyjnego.  

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie zmian do budżetu na 2022 r.  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Włocławek na lata 2022 – 2038.  

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Włocławek na lata 2023 - 2039.  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Włocławek na rok 2023. 

10.  Rozpatrzenie projektu Uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

zwolnień przedmiotowych w podatku od nieruchomości. 

11. Rozpatrzenie projektu Uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej we Włocławku.  

12. Rozpatrzenie projektu Uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie zatwierdzenia Planu Rozwoju 

Miejscowości Nowa Wieś.  

13. Rozpatrzenie projektu Uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie przyjęcia Planu pracy Rady 

Gminy Włocławek na 2023 r.  

14. Rozpatrzenie projektu Uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie przyjęcia Planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na 2023 r. oraz zatwierdzenia Planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2023 r.  

15. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie przyjęcia Planu pracy Komisji 

Budżetu, Finansów, Promocji Wsi i Spraw Europejskich Rady Gminy Włocławek  na 2023 r.  

16. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie przyjęcia Planu pracy Komisji 

Gospodarki Komunalnej, Dróg, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego Rady Gminy 

Włocławek  na 2023 r.  
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17. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie przyjęcia Planu  pracy Komisji 

Edukacji, Kultury i Sportu, Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Gminy Włocławek  na 

2023 r.  

18. Wolne wnioski i sprawy bieżące.  

19. Zamknięcie obrad LIV Sesji Rady Gminy Włocławek. 

 

CZĘŚĆ II. 

Przebieg obrad: 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia LIV Sesji Rady Gminy Włocławek. 

Zgodnie z art. 20 ust.3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  o samorządzie gminnym Pan Przewodniczący 

Zbigniew Reniecki  otworzył obrady LIV Sesji Rady Gminy Włocławek słowami: „Otwieram LIV Sesję 

Rady Gminy Włocławek”. Powitał Radnych, Panią Wójt z zespołem pracowników, sołtysów oraz gości.  

Pan Przewodniczący dodał, że dzisiejsza sesja ma szczególny charakter, ponieważ uchwalać będziemy 

budżet Gminy Włocławek na 2023 r.  

 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum.  

Pan  Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, iż na sali obecnych jest 15 Radnych, co stanowi quorum 

niezbędne do podejmowania prawomocnych decyzji.  

(lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu).  

 

Ponadto przypomniał, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i 

dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej 

gminy oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty.  

Poprosił obecnych o uwzględnienie tej informacji oraz -  w przypadku zabierania głosu - o bezwzględne 

przestrzeganie przepisów prawa w zakresie ochrony danych osobowych, to jest  Rozporządzenia 

Parlamentu Europejskiego i Rady ( UE) w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem 

danych osobowych i w sprawie swobodnego przetwarzania takich danych.   

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

Pan Przewodniczący w tym punkcie zapytał czy ktoś z obecnych ma propozycję uzupełnienia 

proponowanego porządku obrad?  

Pani Wójt Magdalena Korpolak – Komorowska zawnioskowała o wprowadzenie jako pkt. 8 – 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie zmiany uchwały w sprawie emisji 

obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

 

W związku z tym Pan Przewodniczący poddał  pod głosowanie wniosek o uzupełnienia jako pkt. 8 – 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie zmiany uchwały w sprawie emisji 

obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 
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Na podstawie przeprowadzonego imiennego głosowania stwierdził, że za pozytywnym rozpatrzeniem 

wniosku głosowało 15 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymało się 0 Radnych.  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu  i będzie podany do publicznej wiadomości 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie proponowanego porządku 

obrad z uwzględnieniem pkt. 8.   

Na podstawie przeprowadzonego imiennego głosowania stwierdził, że za pozytywnym rozpatrzeniem 

wniosku głosowało 15 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymało się 0 Radnych.  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu  i będzie podany do publicznej wiadomości 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  

Pan Przewodniczący podziękował i stwierdził, że proponowany porządek został przyjęty jednogłośnie,  

w brzmieniu jak wyżej.  

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu nr LII/22 z obrad sesji w dniu 25.10.2022 r.   

W tym punkcie Pan Przewodniczący poinformował, że protokół został przesłany na skrzynki mailowe 

oraz był do wglądu w okresie międzysesyjnym, po czym zapytał czy wszyscy Radni zapoznali się z 

protokołem i czy wnoszą jakieś uwagi do jego treści? 

Uwag nie zgłoszono, w związku z tym Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie 

protokołu  

LII/22 z obrad LII Sesji Rady Gminy Włocławek w dniu 25.10.2022 r. 

Na podstawie przeprowadzonego imiennego głosowania Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że za 

pozytywnym rozpatrzeniem wniosku  głosowało 15 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymało się 0 

Radnych. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu i będzie podany do publicznej wiadomości                                 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek. 

Protokół LII/22 z obrad LII Sesji Rady Gminy Włocławek w dniu 25.10.2022 r. został przyjęty. 

 

Ad. 5. Informacja Wójta Gminy Włocławek z okresu międzysesyjnego.  

Następnie Pani Wójt Magdalena Korpolak – Komorowska złożyła informację z okresu międzysesyjnego.  

( Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.)  

 

Ad. 6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie zmian do budżetu na 

2022 r.  

Pani Skarbnik przedstawiła proponowane zmiany w budżecie gminy, które kształtują się następująco:  

Dział 600 Transport i łączność, Rozdział 60016 Drogi publiczne gminne: 

Dokonuje się aktualizacji planu wydatków i planu dochodów dot. środków z państwowych funduszy 

celowych.  

Dział 700 Gospodarka mieszkaniowa: 

Dokonuje się zmniejszenia planu wydatków celem dostosowania do bieżących potrzeb budżetu.  
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Dział 710 Działalność usługowa, Rozdział 71004 Plany zagospodarowania przestrzennego: 

Dokonuje się zwiększenia planu dochodów z tyt. otrzymanej dotacji na pokrycie kosztów wynagrodzenia 

członków Gminnej Komisji Urbanistyczno-Architektonicznej we Włocławku.  

Dział 750 Administracja publiczna: 

Dokonuje się zwiększenia planu wydatków w celu zabezpieczenia środków na bieżące potrzeby budżetu 

w rozdziałach: Rady gmin, Urzędy gmin, Wspólna obsługa jednostek samorządu terytorialnego.  

Rozdział 75011 Urzędy Wojewódzkie: 

Dokonuje się zwiększenia planu dochodów i wydatków w wysokości 46,64 zł na podstawie pisma 

Wojewody Kujawsko-Pomorskiego znak: WFB.I.3121.3.213.2022 z dnia 1 grudnia 2022r. na zadania 

realizowane na podstawie ustawy z dnia 12 marca 2022 r. o pomocy obywatelom Ukrainy – nadanie 

numeru PESEL.  

Dział 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa, Rozdział 75412 Ochotnicze straże 

pożarne: 

Zabezpiecza się wydatki na bieżące opłaty.  

Dział 756 Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek nieposiadających 

osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem, Rozdział 75618 Wpływy z innych opłat 

stanowiących dochody jednostek samorządu terytorialnego na podstawie ustaw: 

Zwiększa się plan dochodów bieżących z tytułu opłat za zajęcie pasa drogowego w wysokości 10 000,00 

zł.  

Dział 758 Różne rozliczenia, Rozdział 75801 Część oświatowa subwencji ogólnej dla jednostek 

samorządu terytorialnego: 

Minister Finansów pismem nr ST3.4751.41.2022.12g z dnia 25 listopada 2022r. przyznała Gminie 

Włocławek na rok 2022 kwotę 57 972,00 zł ze środków rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej. 

Dział 801 Oświata i wychowanie: 

Dokonuje się zmian w planie wydatków, które są niezbędne dla prawidłowej realizacji budżetu.  

Dział 852 Pomoc społeczna, Rozdział 85213 Składki na ubezpieczenie zdrowotne opłacane za osoby 

pobierające niektóre świadczenia z pomocy społecznej oraz za osoby uczestniczące w zajęciach w 

centrum integracji społecznej: 

Wojewoda Kujawsko-Pomorski decyzją z dnia 1 grudnia 2022r. Nr WFB.I.3120.3.90.2022 zmniejszył 

plan dotacji celowej o kwotę 853,00 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie opłacania składek na 

ubezpieczenie zdrowotne.  

Rozdział 85214 Zasiłki okresowe, celowe i pomoc w naturze oraz składki na ubezpieczenia emerytalne 

i rentowe: 

Wojewoda Kujawsko-Pomorski decyzją z dnia 1 grudnia 2022r. Nr WFB.I.3120.3.90.2022 zwiększył 

plan dotacji celowej o kwotę 4 636,00 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie wypłat zasiłków 

okresowych w części gwarantowanej z budżetu państwa.  

Rozdział 85295 Pozostała działalność: 

Wojewoda Kujawsko-Pomorski decyzją z dnia 25 listopada 2022r. Nr WFB.I.3120.3.88.2022 zwiększył 

plan dotacji celowej o kwotę 6 444,35 zł z przeznaczeniem na finansowanie wypłat dodatku osłonowego.  
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Dział 853 Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, Rozdział 85395 Pozostała działalność: 

Aktualizuje się plan dochodów środków z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 w zakresie planu na 

wypłatę dodatku węglowego.  

Dział 855 Rodzina, Rozdział 85513 Składki na ubezpieczenie zdrowotne opłacane za osoby pobierające 

niektóre świadczenia rodzinne oraz za osoby pobierające zasiłki dla opiekunów: Wojewoda Kujawsko-

Pomorski decyzją z dnia 1 grudnia 2022r. Nr WFB.I.3120.3.90.2022 zmniejszył plan dotacji celowej o 

kwotę 382,00 zł z przeznaczeniem na opłacenie składki na ubezpieczenie zdrowotne za osoby 

pobierające niektóre świadczenia rodzinne i zasiłek dla opiekuna na podstawie ustawy o świadczeniach 

opieki zdrowotnej finansowanych ze środków publicznych.  

Rozdział 85516 System opieki nad dziećmi w wieku do lat 3: Dokonuje się zmian w planie wydatków, 

które są niezbędne dla prawidłowej realizacji budżetu.  

Dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska: 

Dokonuje się aktualizacji planu dochodów dot. środków otrzymanych od pozostałych jednostek 

zaliczanych od sektora finansów oraz planu wydatków w celu prawidłowej realizacji budżetu. Ponadto 

dokonuje się przesunięć w planach wydatków inwestycyjnych między działami Rolnictwo i łowiectwo, 

Transport i łączność, Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego w wyniku zaistniałych oszczędności. 

 

Z uwagi na wyczerpanie tematu Pan Przewodniczący  poprosił o opinie Komisji Budżetu, Finansów, 

Promocji Wsi i Spraw Europejskich.  

Pan Radny B. Wrocławski Przewodniczący Komisji przekazał, że członkowie Komisji Budżetu, 

Finansów, Promocji Wsi i Spraw Europejskich  pozytywnie zaopiniowali projekt przedmiotowej uchwały.  

Pan Przewodniczący odczytał i poddał pod głosowanie uchwałę Nr LIV/386/22 Rady Gminy Włocławek 

w sprawie zmian do budżetu na 2022 r.  

 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania imiennego stwierdził, że za podjęciem w/w uchwały 

głosowało 15 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymał się 0.   

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu  i będzie podany do publicznej wiadomości                                   

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  

 

Ad.7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Włocławek na lata 2021 – 2038. 

Pani Skarbnik w tym punkcie  przekazała, że w wyniku dokonanych zmian w budżecie na rok 2022 

dokonano weryfikacji danych i dostosowano wielkość planowanych dochodów i wydatków w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej na lata 2022 – 2038. Jednocześnie zmianie ulega załącznik Nr 1 i 2 do niniejszej 

uchwały, z uwzględnieniem zmian wprowadzonych do budżetu Gminy Włocławek.  

 

Z uwagi na wyczerpanie tematu Pan Przewodniczący poprosił o opinie Komisji Budżetu, Finansów, 

Promocji Wsi i Spraw Europejskich.  

Pan Radny B. Wrocławski Przewodniczący Komisji przekazał, że członkowie Komisji Budżetu, 

Finansów, Promocji Wsi i Spraw Europejskich  pozytywnie zaopiniowali projekt przedmiotowej uchwały.  
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Dyskusji w temacie projektu uchwały nie było, w związku z tym Pan Przewodniczący poddał pod 

głosowanie uchwałę Nr LIV/387/22  Rady Gminy Włocławek w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Włocławek na lata 2022 – 2038.  

Na podstawie przeprowadzonego głosowania imiennego stwierdził, że za podjęciem w/w  uchwały 

głosowało 15 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymał się 0.  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu  i będzie podany do publicznej wiadomości                                 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  

 

Ad.8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

Pani Wójt Magdalena Korpolak – Komorowska zabierając głos w tym punkcie poinformowała, że 

zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 9 lit. b ustawy o samorządzie gminnym do wyłącznej właściwości rady gminy 

należy podejmowanie uchwał w sprawie emitowania obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu. Niniejszą uchwałą dokonuje się zmiany uchwały Nr L/360/22 Rady 

Gminy Włocławek z dnia 19 sierpnia 2022 r. w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia 

zasad ich zbywania, nabywania i wykupu w zakresie zmiany wysokości amortyzacji obligacji serii B22 i 

C22 oraz wynikających z tego kwot wykupu w poszczególnych latach w okresie od 2030 r. do 2035 r. 

Zmiana uchwały ma charakter  rachunkowy, nie zmienia ogólnej wartości zobowiązań gminy i wynika z 

potrzeby dostosowania struktury wykupu obligacji do wartości nominalnej obligacji. Niezbędne jest w 

związku z tym wprowadzenie proponowanych zmian do harmonogramu wykupu obligacji serii B22 i 

C22. 

 

Pytań w w/w zakresie nie zgłoszono, w związku z tym  Pan Przewodniczący poprosił o opinie Komisji 

Budżetu, Finansów, Promocji Wsi i Spraw Europejskich.  

Pan Radny B. Wrocławski Przewodniczący Komisji przekazał, że członkowie Komisji Budżetu, 

Finansów, Promocji Wsi i Spraw Europejskich  pozytywnie zaopiniowali projekt przedmiotowej uchwały.  

Dyskusji w temacie projektu uchwały nie było, w związku z tym Pan Przewodniczący poddał pod 

głosowanie uchwałę Nr LIV/388/22  Rady Gminy Włocławek w sprawie zmiany uchwały w sprawie emisji 

obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania imiennego stwierdził, że za podjęciem w/w  uchwały 

głosowało 15 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymał się 0.  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu  i będzie podany do publicznej wiadomości                                 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  

 

Ad.9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Włocławek na lata 2023 - 2039.  

Pani Wójt w tym punkcie poinformowała, że podstawą opracowania Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Włocławek jest projekt uchwały budżetowej na 2023 rok. WPF pokazuje nam poziom dochodów 

i wydatków na lata 2022-2038 oraz możliwości spłaty zaciągniętych kredytów. Projekt uchwały o 
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Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy na lata 2023-2039 zawiera prognozowaną kwotę długu, która 

obejmuje nie spłacone kredyty i pożyczki z lat ubiegłych w wysokości 22 901 464,85 zł oraz 

zaplanowany do zaciągnięcia kredyt w kwocie 5 104 200,18 zł. 

Projekt budżetu zakłada deficyt w wysokości 7 373 200,18 zł, który zostanie pokryty przychodami z 

tytułu zaciągniętych kredytów, pożyczek i emisji papierów wartościowych w kwocie 5 104 200,18 zł oraz 

niewykorzystanymi środkami pieniężnymi na rachunku bieżącym budżetu, wynikającymi z rozliczenia 

dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania 

budżetu określonymi w odrębnych ustawach tj. z tytułu otrzymanych i niewykorzystanych środków z 

Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych w kwocie 400 000,00 zł oraz przychodami z tytułu 

wprowadzenia wolnych środków w wysokości 1 869 000,00 zł. 

 

Szczegółowe informacje przedstawione zostały w załączniku nr 1 i 2 do projektu uchwały. 

Projekt Uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Włocławek na lata 

2023-2039 uzyskał pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej na podstawie Uchwały Nr 

9/WPF/2022 z dnia 6 grudnia 2022r. 

Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy Uchwałą Nr 7/Dpr/2022 z dnia  6 

grudnia 2022 roku zaopiniował pozytywnie możliwość sfinansowania planowanego deficytu 

przedstawionego przez Gminę Włocławek w projekcie uchwały budżetowej na 2023 rok. 

 

Następnie Pan Przewodniczący  poprosił o opinie wszystkich komisji w temacie projektu uchwały.  

Pan Radny Bogusław Wrocławski  przekazał, że członkowie Komisji Budżetu, Finansów, Promocji Wsi 

i Spraw Europejskich pozytywnie zaopiniowali projekt przedmiotowej uchwały.  

Pan Radny Tomasz Nowacki przekazał, że członkowie Komisji Gospodarki Komunalnej Dróg, Ochrony 

Środowiska i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowali przedłożony  projekt  uchwały.  

Radna Pani Magdalena Nowak poinformowała, że członkowie Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, 

Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych również pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.  

Dyskusji w temacie projektu uchwały nie było, w związku z tym Pan Przewodniczący odczytał i poddał 

pod głosowanie uchwałę Nr LIV/389/23 Rady Gminy Włocławek w sprawie  uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Włocławek na lata 2023 – 2039.  

Na podstawie przeprowadzonego głosowania imiennego stwierdził, że za podjęciem w/w  uchwały 

głosowało 14 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymało się 1.  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu  i będzie podany do publicznej wiadomości 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  

 

Ad. 10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Włocławek na rok 2023.  

W tym punkcie swoje wystąpienie rozpoczęła Pani Wójt Magdalena Korpolak – Komorowska: 

„Panie Przewodniczący, Wysoka Rado,  Szanowni Zebrani, 

Na podstawie art. 233 ustawy o finansach publicznych przedłożyłam Wysokiej Radzie projekt budżetu 

Gminy Włocławek na rok 2023. Projekt budżetu na 2023 rok zakłada dochody w wysokości 48 624 
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847,15 zł, z czego dochody bieżące wynoszą 40 678 899,70 zł natomiast dochody majątkowe stanowią 

kwotę 7 945 947,45 zł. Zaplanowane bieżące dochody Gminy są wyższe o 3 412 981,15 zł w stosunku 

do planu dochodów bieżących na 1.01.2022r., które wynosiły 37 265 918,55 zł. 

Podstawowe źródła dochodów budżetów gminy przedstawiają się następująco: 

- dochody z tytułu subwencji oświatowej i wyrównawczej 15 945 248,00 zł, które stanowią 32,79% 

ogółu dochodów, 

- udziały w podatku dochodowym od osób prawnych i fizycznych – 8 428 117,00 zł, które liczą 17,33 

ogółu dochodów, 

- pozostałe dochody bieżące z tytułu dotacji i środków przeznaczonych na cele bieżące stanowią 

8,63% ogółu dochodów i równają się kwocie 4 196 544,70 zł  w tym dotacje na zadania zlecone -   

2 500 000,00 zł, 

- pozostałe dochody bieżące w tym m. in. podatki i opłaty lokalne zaplanowano w wysokości 

 12 108 990,00 zł tj. 24,90% ogółu dochodów, 

- dochody majątkowe - 7 945 947,45 zł tj. 16,34 % ogółu dochodów. 

Z kolei wydatki gminy w 2023 roku wyniosą 55 998 047,33 zł, z tego wydatki bieżące  

w wysokości 39 732 012,62 zł (stanowią 70,95 % ogółu wydatków). W porównaniu z analogicznym 

okresem roku ubiegłego na dzień 1.01.2022r. budżet gminy po stronie wydatków bieżących wynosił 34 

802 562,74zł (wzrost o 4 929 449,08zł) Rosnące wydatki bieżące to największe wyzwanie tego budżetu. 

Wynikają przede wszystkim z rosnących cen usług, mat. budowlanych, energii, większych kosztów 

ogrzewania w placówkach gminnych, wysokich kosztów kredytowania i innych kosztów związanych z 

inflacją. Czynniki te jednocześnie znacząco ograniczają możliwości inwestycyjne Gm. Włocławek, na 

które co roku czekają mieszkańcy naszej Gminy. 

Nadwyżka operacyjna z jaką zakończyliśmy rok 2021 to kwota 5 008 259,84 zł, nadwyżka 

operacyjna z bieżącego roku to kwota 2 200 000,00 zł, na rok 2023 zaplanowano kwotę 946 887,08 zł, 

co pokazuje jak kurczy się budżet na inwestycje. Planowanie budżetu na 2023 rok to przede wszystkim 

poszukiwanie pieniędzy na zabezpieczenie rosnących wydatków bieżących. Mimo tego nie chcę 

ograniczać dalszego rozwoju Gminy Włocławek i w 2023 roku zaplanowałam wydatki na realizację 

inwestycji w wysokości 16 266 034,71 zł.  Należy podkreślić, że inwestycje są realizowane w dużej 

części ze środków zewnętrznych. Gmina Włocławek maksymalnie wykorzystuje istniejące możliwości 

w pozyskiwaniu tych środków. W minionych latach udało nam się pozyskać dochody majątkowe w 

wysokościach: 

2014 – 1 854 717,29 zł, 2015 – 1 110 178,56 zł, 2016 – 424 388,53 zł, w 2017 roku 1 359 446,01 zł, 

2018 rok 531 802,65 zł, 2019 rok 3 172 353,83zł, 2020 rok 5 560 474,66 zł, 2021 rok 9 096 935, 59 zł, 

2022 rok 6 503 868,09 zł 

Na rok 2023 zaplanowano dochody majątkowe w wysokości 7 945 947,45 zł, z czego największe 

stanowi dofinansowanie do inwestycji „Modernizacja wraz z rozbudową Stacji Uzdatniania Wody w m. 

Dębice, Dąb Polski oraz sieci wodno-kanalizacyjnej na terenie Gm.Włocławek” 4 261 525,34 zł oraz 

Budowa Centrum Integracji Społecznej wraz z realizacją zadania – wyposażenie wraz z 

zagospodarowaniem terenu Centrum Integracji Społecznej w m. Kruszyn 2 500 000,00 zł (łączne 

dofinansowanie na tą inwestycje to 7 400 000 zł) 
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Zależy mi, żeby pomimo kryzysu zrealizować inwestycje założone w Wieloletniej Prognozie Finansowej, 

na które czekają Mieszkańcy Gminy Włocławek. 

Projekt budżetu zakłada deficyt w wysokości 7 373 200,18 zł, który zostanie pokryty 

przychodami z tytułu zaciągniętych kredytów, pożyczek i emisji papierów wartościowych w kwocie 5 104 

200,18 zł oraz niewykorzystanymi środkami pieniężnymi na rachunku bieżącym budżetu, wynikającymi 

z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami 

wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach tj. z tytułu otrzymanych i niewykorzystanych 

środków z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych w kwocie 400 000,00 zł oraz przychodami z 

tytułu wprowadzenia wolnych środków w wysokości 1 869 000,00 zł. 

Przedłożony projekt uchwały budżetowej przewiduje przychody budżetu w wysokości 8 477 726,18 zł 

oraz łączną kwotę planowanych rozchodów budżetu w wysokości 1 104 526,00 zł. 

Planowana kwota długu na koniec 2023 roku to kwota 28 005 665,03 zł. Liczę jednak na to, że w trakcie 

roku do budżetu Gminy Włocławek wpłynie kwota rekompensująca utracone udziały w PIT, pojawią się 

nowe możliwości aplikowania o środki zewnętrzne i będzie można realnie zmniejszyć planowane 

zadłużenie Gminy. 

W strukturze wydatków bieżących pierwsze miejsce zajmuje edukacja i wychowanie, na którą gmina 

planuje przeznaczyć 18 694 166,68 zł. Natomiast planowana subwencja oświatowa to kwota 13 906 

627,00 zł. 

Na wydatki bieżące związane z pomocą społeczną i rodziną gmina zamierza wydać 5 493 876,30 zł. 

Na administrację publiczną zaplanowano wydatki bieżące w kwocie 5 906 330,04 zł, na gospodarkę 

komunalną i ochronę środowiska 4 109 263,00 zł na bezpieczeństwo publiczne i ochronę 

przeciwpożarową 255 500,00 zł, na ochronę zdrowia 121 600,00 zł, rolnictwo i łowiectwo 37 600,00 zł, 

transport i łączność 942 332,24 zł, wytwarzanie i zaopatrywanie w energię elektryczną, gaz i wodę 1 

032 201,71 zł, gospodarkę mieszkaniową 79 770,00 zł, działalność usługową 214 979,00 zł, urzędy 

naczelnych organów władzy państwowej – 1 700,00 zł, obsługę długu publicznego 1 790 000,00 zł, 

rezerwy 250 000,00 zł. 

Wydatki bieżące związane z kulturą (działy 921 i 926) zostały zaplanowane na poziomie  

802 683,65 zł. 

Ważną pozycją budżetu oprócz wydatków bieżących są wydatki inwestycyjne, które wpływają 

na podniesienie standardów życia mieszkańców naszej Gminy. W 2023 roku na inwestycje planuje się 

przeznaczyć kwotę 16 266 034,71 zł. 

Plan inwestycyjny w pierwszej kolejności zapewnia środki na finansowanie zadań inwestycyjnych 

zaplanowanych do realizacji w trakcie pracy z budżetem w 2022 roku ujętych w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej. 

Duża część inwestycji przypada w 2023 roku  na inwestycje w zakresie infrastruktury wodociągowej wsi 

4 275 000,00 zł (26,28 % ogółu wydatków na inwestycje),   

W dziale oświata i wychowanie planuje się przeznaczyć kwotę 581 000,00 zł w związku z realizacją 

programu pn. „Szkoły bez Barier w Gminie Włocławek”. 

Ważną część wydatków inwestycyjnych przeznaczono w budżecie na - budowę ośrodków kultury i 

świetlic w kwocie 10 336 576,30 zł (63,55% ogółu wydatków na inwestycje), w tym: 
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- Budowa Centrum Integracji Społecznej w m. Kruszyn wraz z realizacją zadania – wyposażenie wraz 

z zagospodarowaniem terenu Centrum Integracji Społecznej w m. Kruszyn, 

- Rozbudowa świetlicy wiejskiej w m. Nowa Wieś, 

- Budowa świetlicy wiejskiej w m. Dębice, 

- końcowe płatności z tytułu realizacji zadania Budowa Centrum Integracji Wiejskiej w m. Smólnik 

wraz z wyposażeniem. 

Wśród zadań w obszarze kultury fizycznej, na którą przeznaczono 3,41% ogółu wydatków 

inwestycyjnych w budżecie tj. 554 312,46 zł zaplanowano: budowę boiska wielofunkcyjnego do gier 

zespołowych w miejscowości Józefowo. 

Na inwestycje w zakresie gospodarki komunalnej i ochrony środowiska planuje się przeznaczyć tj. 163 

243,49 zł. 

Minione lata obfitowały w liczne działania inwestycyjne, o czym świadczą wydatki majątkowe: 

2014 – 4 751 779,23 zł, 2015 – 2 879 701,10 zł, 2016 – 2 503 121,31 zł, 2017 – 5 811 503,62 zł, 2018 

– 6 570 886,65 zł, 2019 – 6 673 411,27 zł, 2020 – 11 687 132,58, 2021 – 13 009 430,00 zł, 2022 – plan 

na 17 874 609,59 zł 

W wydatkach przyszłorocznego budżetu wyodrębniono fundusz sołecki, którego zadania określono 

podczas zebrań wiejskich przeprowadzonych w 26 sołectwach. Środki zagwarantowane dla sołectw 

stanowią kwotę   768 761,80 zł i jest to kwota wyższa o 78 262,55 zł. 

Zakładane dochody bieżące w roku 2023,  utrzymujące się na podobnym poziomie jak w 2022 roku, 

znacznie ograniczają rosnące wydatki przyszłorocznego budżetu, które  wynikają z powodów wyżej już 

wymienionych tj. wzrostu cen energii, paliw, wzrostu płacy minimalnej, postępującej inflacji. W związku 

z tym istnieje konieczność zabiegania o wpływy dodatkowych dochodów do budżetu umożliwiających 

zwiększenie dochodów w 2023 roku. Jestem przekonana, że pozyskane środki zewnętrzne pozwolą na 

bezpieczną kontynuację zaplanowanych zadań. Od środków pozyskanych będzie w przeważającej 

mierze zależała natomiast realizacja nowych wydatków, realizacja kolejnych inwestycji. 

Regionalna Izba Obrachunkowa w Bydgoszczy uchwałą Nr 9/P/2022 z dnia 6 grudnia 2022r. 

zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały budżetowej Gminy Włocławek na 2023 rok z uwagą, która 

została uwzględniona w przedstawionym projekcie. 

Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy w dniu 6 grudnia 2022 roku 

zaopiniował pozytywnie możliwość sfinansowania planowanego deficytu przedstawionego przez Gminę 

Włocławek w projekcie uchwały budżetowej na 2023 rok. 

Zakładam, że zaplanowany budżet na 2023 rok przyczyni się do dalszego umacniania pozycji Gminy 

Włocławek wśród jednostek samorządowych oraz realnie wpłynie na pozytywny odbiór działań gminy 

wśród jej mieszkańców.  

Dziękuję bardzo.” 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Radny Pan Paweł Bogdanowicz zapytał jaka kwota w budżecie została zaplanowana na drogi? 

Pani Wójt Magdalena Korpolak – Komorowska odpowiedziała, że jeżeli chodzi o drogi , to w dziale 

transport i łączność zaplanowano kwotę 1 032 201,71 zł, w tym  fundusz sołecki przeznaczony na drogi 

to są to dwa paragrafy, bieżący i inwestycyjny, 81 332,24 zł i 88 964,19 zł.  
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Radny Pan Zbigniew Lewandowski przekazał, że projekt budżetu był omawiany i analizowany 

kilkakrotnie, na posiedzeniach poszczególnych komisji. Najważniejsze są jednak dwie kwoty – dochody 

i wydatki i dobrze by było, gdyby te dwie kwoty się bilansowały. Niestety na dzień dzisiejszy nie idzie 

pogodzić jednego i drugiego. Radni skupiają się na wydatkach inwestycyjnych, które w przyszłym roku 

będą oscylowały na poziomie 16 milionów, z czego około 11 milionów będzie prawdopodobnie wydane 

w głównej mierze na ośrodki kultury,  na budynki Centrum Kultury,  świetlicę wiejskie i inne. 

Budżet Gminy Włocławek jest nas wszystkich, wszystkich 15 okręgów, naszych 26 sołectw, które nam  

pokazują kierunek, w którym  rada ma iść. 

Ma nadzieję, że w przyszłym roku może wnioski składane do prowizoruim zostaną w końcu 

uwzględnione.  

 

Radny Pan Tomasz Nowacki dodał, że znając Panią Wójt oraz Radę Gminy Włocławek , będziemy 

dążyć do tego, żeby ten budżet wykonać, ale ma nadzieję, że to nie jest jeszcze ostatnie słowo i kwota 

może być o wiele wyższa, mogą być pozyskane środki i budżet będziemy zmieniać. Uważa, że 

inwestycje w gminie są rozłożone w miarę możliwości równomiernie. W całej gminie coś się dzieje, 

gmina się rozwija, mimo tego że czasami niektórzy chcieliby więcej ale czasami nie jest to możliwe. 

Miszkańcy widzą i mówią, Gmina się rozwija. Każdy z nas wie, że czasy są ciężkie i w pewnych 

aspektach musimy oszczędzać ale musimy też się rozwijać.  

 

Pan Przewodniczący Zbigniew Reniecki podsumowując przekazał, że budżet jest rzeczywiście trudny, 

ale jest  ambitny. Każdy widzi, że ceny w budownictwie znacząco się zwiększyły. Dochodzą do nas 

sygnały, że nasz kraj czeka kryzys. Zaplanowane inwestycje są ambitne  i wierzy, że uda nam się 

wszystko a nawet więcej wykonać.  

 

Pan Wiceprzewodniczący Dariusz Gliszczyński dodał, że faktem jest, że różnica między wcześniejszymi 

latami a rokiem 2023 co do budżetu jest  bardzo duża. Nikt nie powiedział najważniejszego, skąd te 

środki się biorą? Ponadto, dobrze, że inwestujemy. Potrzebujemy ośrodków kultury, ale potrzebujemy 

również infrastruktury, ponieważ mieszkańcy chcą się budować, ale niestety drogi fatalne, brak 

wodociągów. Ma nadzieję, że w przyszlości będziemy zmieniali ten budżet w zależności od tego jakie 

środki będą wpływać. Życzy całej gminie rozwoju, ale ostrożnie podchodzi do prowizorium i będzie 

oczekiwał zmian, ponieważ nie zostały ujęte wnioski klubów radnych.  

 

Radna Pani Elżbieta Sadowska zabierając głos przekazała, że każdemu z nas zależy na podniesieniu 

standardów życia mieszkańców, a my po to zostaliśmy wybrani na radnych, żeby tym oczekiwaniom 

sprostać. Każdy z nas ma na temat budżetu różne zdanie, natomiast przysłuchując się  tym wszystkim 

wypowiedziom, chciałabym powiedzieć, że  gratuluję Pani Wójt i dziękuję też Pani Skarbnik za spięcie 

tegobudżetu. Zwróciła uwagę na ważne aspekty a mianowicie na wydatki majątkowe. Analiza 

poszczególnych lat daje nam obraz jak Urząd Gminy pracuje żeby wygospodarować i jak zrealizować 

budżet.  
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Radny Pan Bogusław Wrocławski przekazał, że widzimy w jaki sposób się gmina rozwija. Analiza lat 

ubiegłych pokazuje, jakie środki były planowane a jakie zostały pozyskane dzięki Pani Wójt, Pani 

Skarbnik, dzięki zespołowi jak również dzięki radzie, która środki na swych komisjach opiniowała i na 

sesjach przyjmowała. Wiadomo, są mankamenty, np. drogi, ale to nie tylko w naszej gminie.  

 

Pani Radna Magdalena Nowak dodała, że padło już dzisiaj na sesji bardzo dużo podziekowań dla 

organu wykonawczego, dla pracowników. Jest to  bardzo ważne tylko trzeba wspomnieć , jak powiedział 

Pan Gliszczyński  te środki są zewnętrzne, to są środki rządowe, które pomagają rozwijać się gminie. 

Zrównoważony rozwój na terenie Gminy Włocławek jest bardzo istotny. Wiadomo, że potrzeb jest 

bardzo dużo na terenie Gminy Włocławek. Budżet jest  ambitny, a rok poprzedni też pokazał bardzo 

dużo zmian w budżecie. Dodała, że liczy na to, że budżet w ciągu roku będzie zmieniany i inwestycje 

będą dochodziły.  

 

Pani Wójt Magdalena Korpolak – Komorowska zabrała głos i ustosunkowała się do wypowiedzi 

poszczególnych Radnych. Przekazała, że życzy sobie takiej stabilizacji i tego, żebyśmy się spotykali w 

trakcie roku i ponownie konstruowali jeszcze raz ten budżet  na 2023 rok.  

Pani Wójt dodala, że Pan Paweł podniósł temat dróg, zgodza się, tych dróg w projekcie jest bardzo 

mało. Mamy złożone dwa wnioski do funduszu dróg samorządowych i wtych wnioskach mamy na 6 

odcinków dróg. Ważne, żeby nie uszczuplano nam dochodów i żeby ustabilizowała się sytuacja na rynku 

wykonawczym, bo przy takiej koniunkturze niestety  budowy dróg będą  hamowane, ponieważ 

pamiętajmy że oprócz dróg mamy jeszcze inne działy Rozwoju Gminy Włocławek. 

 

Pan Przewodniczący podziękował za poszczególne głosy dyskusji  i poprosił poszczególne Komisje o 

wyrażenie opinii w sprawie przedłożonego projektu budżetu Gminy Włocławek na 2023 r.  

Radna Pani Magdalena Nowak przekazała, że Komisja Edukacji, Kultury i Sportu, Rodziny, Zdrowia i 

Spraw Społecznych, po dokładnej analizie i szczegółowym omówieniu projektu budżetu w zakresie 

przede wszystkim oświaty i opieki społecznej, projekt budżetu na 2023 r. został przez członków Komisji 

pozytywne zaopiniowany.  

Radny Pan Tomasz Nowacki przekazał, że biorąc pod  uwagę  dbałość  Wójta Gminy  o zrównoważony  

rozwój  naszej Gminy , Komisja  Gospodarki Komunalnej Dróg, Ochrony Środowiska i Porządku  

Publicznego pozytywnie  opiniuje przedłożony   budżet   na 2023 rok. 

Radny Pan Bogusław Wrocławski przekazał, że Komisja  Budżetu i Finansów Promocji Wsi i Spraw 

Europejskich  na swym posiedzeniu szeroko zapoznała się  z projektem budżetu  za 2023  rok. Komisja 

dokonała analizy  i oceny przedstawionych danych,  pozytywnie oceniając  przedstawiony budżet. Na 

uwagę zasługuje fakt , dochowania ustawowego  terminu  jego opracowania  i przedłożenia  w terminie 

do 15 listopada 2022roku , celem wydania stosownych opinii  Regionalnej Izbie Obrachunkowej  w 

Bydgoszczy. 

Opracowano również szczegółową informację stanowiącą plan inwestycyjny o przedsięwzięciach jakie 

Wójt Gminy , jako organ wykonawczy będzie realizował w 2023 r.  
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Dodał, że Wójt Gminy Włocławek zaproponował projekt budżetu na 2023 r., który przez Komisję 

Budżetu, Finansów, Promocji Wsi i Spraw Europejskich został pozytywnie zaopiniowany.  

Dalszych dyskusji w temacie projektu uchwały nie było, w związku z tym Pan Przewodniczący odczytał 

i poddał pod głosowanie uchwałę Nr LIV/390/22  Rady Gminy Włocławek w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Włocławek na 2023 r.  

Na podstawie przeprowadzonego głosowania imiennego stwierdził, że za podjęciem w/w uchwały 

głosowało 14 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymało się 1 Radny.  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu  i będzie podany do publicznej wiadomości 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  

W tym miejscu Pani Wójt podziękowała Radnym za przyjęcie budżetu Gminy Włocławek na 2022 r. 

swoje podziękowania skierowała również do pracowników i kierowników jednostek organizacyjnych, za 

pomoc w opracowywaniu projektu budżetu.  

 

Ad. 11. Rozpatrzenie projektu Uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie zwolnień przedmiotowych w podatku od nieruchomości. 

Głos zabrała Pani Mecenas Zofia Baranowska, która przekazała, że zmiana uchwały Nr LIII/379/22 

Rady Gminy Włocławek z dnia 25 listopada 2022r. w sprawie zwolnień przedmiotowych w podatku od 

nieruchomości ma charakter techniczno-formalny i jest podyktowana potrzebą dostosowania treści 

uchwały do treści przepisów  ustawy z dnia 12 stycznia 1991 r. o podatkach i opłatach lokalnych. 

Zwolnienie z opodatkowania podatkiem od nieruchomości budowli lub ich części nie związanych z 

prowadzoną działalnością gospodarczą wynika wprost z treści art. 2 ust. 1 pkt 3 wymienionej ustawy. 

W związku z tym zasadne jest wyeliminowanie zapisów dotyczących budowli z treści § 1 pkt 3 

zmienianej uchwały. 

Wprowadzana zmiana nie wpływa na sytuację prawną podatników, a w szczególności nie zwiększa ich 

obciążeń fiskalnych. 

Dodała, że w uchwale Nr LIII/379/22 Rady Gminy Włocławek z dnia 25 listopada 2022r. w  sprawie 

zwolnień przedmiotowych w podatku od nieruchomości wprowadza się następującą zmianę: w  § 1 pkt 

3 uchwały skreśla się wyrazy ,,oraz budowle". 

 

Następnie Pan Przewodniczący  poprosił o opinie Komisji Budżetu, Finansów, Promocji Wsi i Spraw 

Europejskich.  

Pan Radny B. Wrocławski Przewodniczący Komisji przekazał, że członkowie Komisji Budżetu, 

Finansów, Promocji Wsi i Spraw Europejskich  pozytywnie zaopiniowali projekt przedmiotowej uchwały.  

Dyskusji w temacie projektu uchwały nie było, w związku z tym Pan Przewodniczący odczytał i poddał 

pod głosowanie uchwałę Nr LIV/391/22 Rady Gminy Włocławek w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

zwolnień przedmiotowych w podatku od nieruchomości 

 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania imiennego stwierdził, że za podjęciem w/w  uchwały 

głosowało 15 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymało się 0 Radnych.  
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Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu  i będzie podany do publicznej wiadomości 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  

 

Ad. 12. Rozpatrzenie projektu Uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie uchwalenia Statutu 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej we Włocławku.  

Zastępca Wójta Pani Elżbieta Grzegórska przekazała w tym punkcie, iż z związku ze zmianami 

przepisów stanowiących podstawy prawne działalności ośrodków  pomocy społecznej, zachodzi 

konieczność uchwalenia nowego  Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej we Włocławku, w 

miejsce statutu , który został uchwalony uchwałą Nr XIV/115/16 Rady Gminy Włocławek z dnia 30 marca 

2016 roku i stanowi załącznik do tej uchwały. 

Proponowana treść nowego statutu ma w szczególności na względzie dostosowanie organizacji 

wewnętrznej Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej we Włocławku do potrzeb wynikających  z 

wykonywanych zadań  ustawowych.  

 

Z uwagi na wyczerpanie tematu Pan Przewodniczący poprosił o opinie Komisji Edukacji, Kultury i 

Sportu, Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych.   

Pani Radna Magdalena Nowak Przewodnicząca Komisji przekazała, że członkowie Komisji Edukacji, 

Kultury i Sportu, Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowali projekt przedmiotowej 

uchwały.  

 

Dyskusji w temacie projektu uchwały nie było, w związku z tym Pan Przewodniczący poddał pod 

głosowanie uchwałę Nr LIV/392/22  Rady Gminy Włocławek w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej we Włocławku.  

 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania imiennego stwierdził, że za podjęciem w/w  uchwały 

głosowało 15 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymał się 0.  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu  i będzie podany do publicznej wiadomości                                 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  

 

Ad. 13. Rozpatrzenie projektu Uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie zatwierdzenia Planu 

Rozwoju Miejscowości Nowa Wieś.  

Pani Adrianna Pańka – Śmiałek poinformował, że w związku z ogłoszonym przez Urząd Marszałkowski 

Województwa Kujawsko-Pomorskiego, naborem w trybie konkursowym wniosków o dofinansowanie z 

Programu  Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020 „Budowa lub modernizacja dróg lokalnych”, 

w ramach działania „Podstawowe usługi i odnowa wsi”, niezbędnym jest załączenie do wniosku uchwały 

Rady Gminy, w której to Rada zatwierdza Plan rozwoju miejscowości, w której planuje się lokalizacje 

operacji objętej wnioskiem. Z uwagi na to, że samorząd gminy planuje ubiegać się  o dofinansowanie 

na zadanie pn: „Przebudowa drogi gminnej na terenie Gminy Włocławek tj. droga - ulica Tulipanowa w 

miejscowości Nowa Wieś o długości 236m”, niezbędnym jest podjęcie uchwały zatwierdzającej plan 

rozwoju. „Odnowa wsi” to przede wszystkim działania w zakresie budowy dróg, ochrony przyrody, 
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podtrzymywania tradycji oraz więzi społecznych. Priorytetowym celem jest podniesienie standardu życia 

i pracy na wsi, wzrost atrakcyjności inwestycyjnej  i turystycznej  oraz zaspokojenie potrzeb społecznych 

i kulturalnych społeczności wiejskich. 

  Dodała, że opracowanie swym zasięgiem obejmuje charakterystykę przyrodniczo – historyczną, 

inwentaryzację zasobów społecznych i infrastrukturalnych, analizę SWOT, planowane kierunki rozwoju 

miejscowości, planowane przedsięwzięcia  z szacunkowym kosztorysem i harmonogram rzeczowo – 

finansowy.  Przyznanie pomocy z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich uwarunkowane jest tym, aby 

działalność zgodna z celami działania „Podstawowe usługi i odnowa wsi” odbywała się na podstawie 

planowanych przedsięwzięć realizowanych we współpracy z podmiotami aktywnie działającymi na rzecz 

obszarów wiejskich, takimi jak ochotnicze straże pożarne, koła gospodyń wiejskich oraz inne podmioty 

społecznie działające na terenie miejscowości Nowa Wieś.                                    

Głównym zadaniem Planu Rozwoju Miejscowości jest stworzenie warunków do rozwoju analizowanej 

miejscowości poprzez optymalne wykorzystanie jej walorów. Do wdrożenia kluczowych inwestycji, 

zaplanowanych w niniejszym dokumencie, Gmina Włocławek potrzebuje zewnętrznych źródeł 

finansowania, gdyż aktualny budżet nie pozwala na pełne sfinansowanie przewidzianych do realizacji 

przedsięwzięć.  

Plan Rozwoju Miejscowości Nowa Wieś został zatwierdzony uchwałą zebrania wiejskiego sołectwa 

Nowa Wieś, które odbyło się 01.12.2022 r.  

 

Następnie Pan Przewodniczący  poprosił o opinie Komisji Gospodarki Komunalnej, Dróg, Ochrony 

Środowiska i Porządku Publicznego. 

Pan Radny Tomasz Nowacki  Przewodniczący Komisji przekazał, że członkowie Komisji Gospodarki 

Komunalnej, Dróg, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowali projekt 

przedmiotowej uchwały.  

Dyskusji w temacie projektu uchwały nie było, w związku z tym Pan Przewodniczący odczytał i poddał 

pod głosowanie uchwałę Nr LIV/393/22 Rady Gminy Włocławek w sprawie zatwierdzenia Planu 

Rozwoju Miejscowości Nowa Wieś.  

Na podstawie przeprowadzonego głosowania imiennego stwierdził, że za podjęciem w/w  uchwały 

głosowało 15 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymał się 0.  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu  i będzie podany do publicznej wiadomości                                 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  

 

Ad. 14. Rozpatrzenie projektu Uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie przyjęcia Planu pracy 

Rady Gminy Włocławek na 2023 r.  

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały i z uwagi na  brak wniosków uzupełniających poddał pod 

głosowanie wniosek o przyjęcie uchwały Nr LIV/394/22 w sprawie zatwierdzenia Planu pracy Rady 

Gminy Włocławek na 2023 r.  

Na podstawie przeprowadzonego głosowania imiennego stwierdził, że za podjęciem uchwały w sprawie 

zatwierdzenia Planu pracy Rady Gminy Włocławek na 2023 r. głosowało 15 Radnych, przeciw 0 

Radnych, wstrzymało się 0  Radnych.   



 16 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu  i będzie podany do publicznej wiadomości 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  

 

Ad. 15. Rozpatrzenie projektu Uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie zatwierdzenia Planu 

pracy Komisji Rewizyjnej na 2023 r. oraz Planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2023r.  

W tym punkcie Pan Przewodniczący oddał głos Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej. 

Radna Pani Elżbeita Sadowska omówiła projekt planu pracy i planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2023 

r. oraz poprosił o pozytywne przyjęcie projektu uchwały.  

Biorąc pod uwagę powyższy wniosek Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały i z uwagi na  brak 

wniosków uzupełniających poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie uchwały Nr LIV/395/22 w 

sprawie zatwierdzenia Planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2023 r. oraz Planu kontroli Komisji Rewizyjnej 

na 2023r.  

 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania imiennego stwierdził, że za podjęciem uchwały w sprawie 

zatwierdzenia Planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2023 r. i Planu Kontroli Komisji Rewizyjnej na 2023 r.  

głosowało 15 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymało się 0  Radnych.   

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu  i będzie podany do publicznej wiadomości 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  

 

Ad. 16. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie przyjęcia Planu pracy 

Komisji Budżetu, Finansów, Promocji Wsi i Spraw Europejskich Rady Gminy Włocławek  na 

2023r.  

Radny Pan B. Wrocławski Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów, Promocji Wsi i Spraw 

Europejskich przedstawił projekt planu pracy Komisji Budżetu, Finansów, Promocji Wsi i Spraw 

Europejskich na 2023 r.  

Uwag nie zgłoszono, w związku z tym Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały i z uwagi na  brak 

wniosków uzupełniających poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie uchwały Nr LIV/396/22 w 

sprawie przyjęcia Planu pracy Komisji Budżetu, Finansów, Promocji Wsi i Spraw Europejskich Rady 

Gminy Włocławek  na 2023r.  

Na podstawie przeprowadzonego głosowania imiennego stwierdził, że za podjęciem uchwały w sprawie 

przyjęcia Planu pracy Komisji Budżetu, Finansów, Promocji Wsi i Spraw Europejskich Rady Gminy 

Włocławek  na 2023r. głosowało 15 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymało się 0  Radnych.   

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu  i będzie podany do publicznej wiadomości 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  

 

Ad. 17. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie przyjęcia Planu pracy 

Komisji Gospodarki Komunalnej, Dróg, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego Rady 

Gminy Włocławek  na 2023r.  
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Radny Pan T. Nowacki  Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Dróg, Ochrony Środowiska i 

Porządku Publicznego przedstawił projekt planu pracy Komisji Gospodarki Komunalnej, Dróg, Ochrony 

Środowiska i Porządku Publicznego  na 2023 r.  

Uwag nie zgłoszono, w związku z tym Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały i z uwagi na  brak 

wniosków uzupełniających poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie uchwały Nr LIV/397/22 w 

sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Gospodarki Komunalnej, Dróg, Ochrony Środowiska i Porządku 

Publicznego  na 2023 r.  

Na podstawie przeprowadzonego głosowania imiennego stwierdził, że za podjęciem uchwały w sprawie 

przyjęcia planu pracy Komisji Gospodarki Komunalnej, Dróg, Ochrony Środowiska i Porządku 

Publicznego  na 2023 r. głosowało 15 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymało się 0  Radnych.   

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu  i będzie podany do publicznej wiadomości 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  

 

Ad. 18. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie przyjęcia Planu  pracy 

Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Gminy 

Włocławek  na 2023 r.  

Radna Pani M. Nowak Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Rodziny, Zdrowia i Spraw 

Społecznych przedstawiła projekt planu pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Rodziny, Zdrowia i 

Spraw Społecznych  na 2023 r.  

Uwag nie zgłoszono, w związku z tym Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały i z uwagi na  brak 

wniosków uzupełniających poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie uchwały Nr LIV/398/22 w 

sprawie przyjęcia sprawie przyjęcia Planu  pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Rodziny, Zdrowia i 

Spraw Społecznych Rady Gminy Włocławek  na 2023 r.  

Na podstawie przeprowadzonego głosowania imiennego stwierdził, że za podjęciem uchwały w sprawie  

przyjęcia Planu  pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych Rady 

Gminy Włocławek  na 2023 r.  głosowało 15 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymało się 0  Radnych.  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu  i będzie podany do publicznej wiadomości 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  

 

Ad. 19. Wolne wnioski i sprawy bieżące.  

Nie zgłoszono. 

 

Ad. 20. Zamknięcie obrad LIV Sesji Rady Gminy Włocławek. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Pan Przewodniczący o godz.12.15  zamknął obrady LIV Sesji 

słowami: „Zamykam obrady LIV Sesji Rady Gminy Włocławek VIII kadencji. 

Dziękuję wszystkim bardzo serdecznie.”  

 

Sporządziła:  

A. Seroczyńska  
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      Przewodniczący 

Rady Gminy Włocławek 

     Zbigniew Reniecki  

 

 

 

 

 


